

Latino Commission on AIDS Welcomes Paulina Rubio

Written by Robert ID3693

Sunday, 03 June 2007 23:47 -

The Mexican singer Paulina Rubio is the newest "Madrina" of the Latino Commission on AIDS, announced Dennis deLeon, President of the Latino Commission on AIDS. Paulina visited the offices of the Commission in New York last week and received a commemorative sun pendant, which officially recognizes her as a supporter of the organization and a partner in the fight against AIDS in the Latino communities.

"It is important to make our voice heard and try to bring back some of the care that the community shares each day," states Rubio. "The fight against HIV and AIDS and the health care needs facing our community get more challenging every year," said Dennis deLeon, president of the Latino Commission on AIDS. "I applaud Paulina for taking this step to join our cause and work on behalf of our struggle. She joins a group of vital supporters, all of whom are beacons of hope for a future without AIDS."

"Paulina is a woman of integrity and sincerity", said Guillermo Chacon, Vice President of the Latino Commission on AIDS. "She is faithful to her values and is committed to the fight against AIDS. It is an honor for us to name her as our "first Mexican Madrina.""

Paulina joins among others the "Reigning Queen of Salsa", India, who officially became Madrinas of the Latino Commission on AIDS last week during the organization's annual Cielo Latino benefit where she donated her performance. Madrinas and Padrinos of the organization are those individuals that commit themselves to promote prevention and education related to HIV/AIDS. The role of Madrina/Padrino in the Latino/Hispanic culture is an extended and important family member on whom a family relies for support.

The Latino Commission on AIDS is a nonprofit membership organization founded in 1990 dedicated to fighting the spread of HIV/AIDS in the Latino communities. The Commission is the leading national Latino AIDS organizations coordinating National Latino AIDS Awareness Day and other prevention and advocacy programs in more than 40 States and Puerto Rico. For more information visit www.latinoaids.org or www.nlaad.org

UNIDOS PODEMOS/UNITED WE CAN

Written by Robert ID3693

Sunday, 03 June 2007 23:47 -

La Comisión Latina sobre el SIDA le da la Bienvenida a Paulina Rubio como "Madrina" en la Lucha contra el SIDA

La cantante Mexicana Paulina Rubio es la nueva "Madrina" de la Comisión Latina sobre el SIDA, anuncio Dennis de León, Presidente de La Comisión Latina sobre el SIDA. Paulina visito las oficinas de la Comisión en Nueva York el día de hoy y recibió el pendiente conmemorativo "Sol," que oficialmente la reconoce por su apoyo a nuestra organización y aliada en la lucha contra el SIDA en las comunidades Latinas.

"Es importante hacer sonar nuestras voces y tratar de devolver algo del cuidado que la comunidad comparte cada día" afirmó Paulina Rubio.

"La Lucha contra el VIH y el SIDA y las necesidades de cuidado que enfrentan nuestras comunidades se convierten en una lucha de cada día" afirmó Dennis de León, Presidente de La Comisión Latina sobre el SIDA "aplaudo a Paulina por tomar este paso tan importante y unirse a esta causa, trabajando a favor de nuestra lucha. Ella se une el día de hoy a un grupo esencial de apoyo, quienes individualmente y en conjunto representan un bastión de esperanza en la lucha por un futuro sin SIDA."

"Paulina es una mujer de integridad y sinceridad" estableció Guillermo Chacón, Vicepresidente de La Comisión Latina sobre el SIDA. "A través de este gesto, reafirma que ella es fiel a sus valores y a su compromiso en la lucha contra el SIDA. Es un gran honor nombrarla nuestra primera Madrina Mexicana"

Con este gesto, Paulina se une a otras celebridades, entre las cuales se encuentra "La Soberana Reinante de la Salsa": India, quien oficialmente se convirtió en Madrina de La Comisión Latina sobre el SIDA la semana pasada, durante el evento anual de la organización "Cielo Latino" una gala benéfica en la cual dono su presentación musical.

Las Madrinas y Padrinos de la organización son aquellos individuos que ofrecen un compromiso público de promover la prevención y la educación relacionada al VIH/SIDA. El papel de las madrinas y padrinos en la cultural Latina/Hispana es ser parte de la familia con quien se cuenta para apoyo en cualquier momento.

Latino Commission on AIDS Welcomes Paulina Rubio

Written by Robert ID3693

Sunday, 03 June 2007 23:47 -

The Latino Commission on AIDS is a nonprofit membership organization founded in 1990 dedicated to fighting the spread of HIV/AIDS in the Latino communities. The Commission is the leading national Latino AIDS organizations coordinating National Latino AIDS Awareness Day and other prevention and advocacy programs in more than 40 States and Puerto Rico. For more information visit www.latinoaids.org or www.nlaad.org

UNIDOS PODEMOS/UNITED WE CAN